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Redactioneel 
 
Dank voor de positieve reacties.  
Er werd o.a. gevraagd wat er 
gebeurd is met de nieuwsbrief.  
Feitelijk is dit de opvolger 
daarvan. De nieuwsbrief beperkte zich tot 
bestuursmededelingen en ontwikkelingen die de club en 
leden direct aangaan. Dat wordt hierin voortgezet,  
aangevuld met stukjes ‘ter lering en vermaak’, bij 
voorkeur over bridgezaken.  
 
 

   
Na twee jaar zonder bridgetocht vanwege corona  
gaan we in 2022 verder waar we gebleven zijn. 
Schiedam ’59 gaat 3 september de 16

e
 Historische 

bridgetocht van Schiedam organiseren! Met een bijna 
geheel nieuw en enthousiast team zijn de eerste stappen 
gezet en hebben we mooie historische locaties 
vastgelegd.  De inschrijving start 1 mei om exact 12:00. 
Een spannend moment. Om 11:59 zitten veel mensen 
klaar om zich aan te melden en de server raakte in 2019 
even overbelast. Er zijn weer 220 plekjes en die waren 
de afgelopen jaren binnen 24 uur ingevuld. Corona heeft 
veel veranderd en we zijn benieuwd hoe het dit jaar gaat 
lopen.   Eind april krijgen alle mensen op de maillijst een 
mail met informatie over de bridgetocht en de 
mogelijkheden om in te schrijven.   (Jos van der Dool) 

 
De Paasdrive              
 
U zult het niet gemerkt hebben, maar 
maandag was de eerste avond die ik 
als WL mocht ‘leiden’ die foutloos is 
verlopen, voor mijzelf (als WL) 
uiteraard.  De ‘bridgebingo’ verliep echter niet volgens 
plan. In mijn opleiding als WL heeft dit aspect ook weinig 
aandacht gekregen.  Later werd mij verteld dat elk 
contract door beide paren ‘afgevinkt’ mocht worden.  Nu 
gebeurde dat enkel door één betrokkene en dat schiet 
niet op. Dat had dan wel weer tot gevolg dat iedereen is 
blijven zitten tot het ‘bittere’ eind.  De winnaars werden 
uiteindelijk Colette, Ria en Maarten.  Gefeliciteerd. 
En uiteraard dank aan de activiteitencommissie voor al 
het lekkers en het ‘groen’.      

 

Speelschema’s ……. 
 
Velen zullen gemerkt hebben dat de speelschema’s die 
we nu gebruiken afwijken van de schema’s die we 
‘vroeger’ (pre corona) hanteerden.  De opvallendste 
verschillen zijn dat de spellen niet op de tafels blijven 
liggen en dat u – vaker dan voorheen -  niet bij elke 
ronde van tafel moet wisselen. Waarom die verandering?   
De belangrijkste reden is de ‘eerlijkheid’ van een 
schema.  Die eerlijkheid wordt uitgedrukt in een ‘balans’, 
die varieert van 0 tot 100.  Een schema met een goede 
balans zorgt er voor dat je even vaak (of met hetzelfde 
gewicht) vergeleken wordt met de andere paren. Een 
ideaal dat vaak niet bereikbaar is. Wat de balans voor 
een uitslag kan betekenen zien we aan een voorbeeld.  
Een Mitchell-schema voor 12 paren, 6 ronden,slechts 1 
spel/ronde, de oneven NZ paren blijven zitten, de even 
OW paren gaan elke ronde een tafel omhoog; de spellen 
een tafel omlaag. Uitgangspunt: Paar #1 maakt op elk 
spel 1 slag meer dan de andere paren. Er zijn voor deze 
12 paren 600% te verdelen. Je verwacht  dat P#1 100% 
scoort en dat de overige paren de rest verdelen en elk 
500/11 = 45.45% scoren. Dat is niet zo. P#1 (NZ) scoort 
inderdaad 100%, de andere NZ-paren elk 40% en de OW 
paren ieder 50%. Curieus is dat de paren (OW) die tegen 
#1 speelden 50% scoren terwijl de andere (NZ) paren die 
niet eens tegen #1 speelden slechts 40% scoren. Het 
schema wordt beter door in een ronde alle paren van 
windrichting te laten veranderen. P#1 krijgt nog steeds 
100%, de overige NZ paren 43,33% en de OW paren 
46,67%, behalve #8 en #10 die allebei 50% krijgen! Dit 
schema lijkt iets eerlijker maar het is vreemd dat de 
paren #8 en #10 duidelijk bevoordeeld worden.   
Wat betekent dit voor Schiedam ’59? 
Met de nieuwe schema’s is de balans verbeterd van 
ongeveer 40 naar 80, dus ‘dubbel zo eerlijk’.  Een 
bijkomend voordeel van de nieuwe schema’s is dat paren 
vaker aan tafel blijven zitten, dus minder bewegende 
mensen en minder kans op virusoverdracht.   
Overigens, toen de NBB gevraagd werd naar het waarom 
van het gebruik van de ‘minder eerlijke’ (multiplex) 
schema’s was de reactie: ‘Je hebt gelijk, maar ze zijn nu 
eenmaal gedrukt en we hebben nog een hele voorraad’ ! 
Gelukkig heeft diezelfde bond veel kritische en 
deskundige  leden.  Tot slot …….  
 

WENS IK U ALLEN 
 MEDE NAMENS HET BESTUUR 

VROLIJKE PAASDAGEN, 
      GENIET VOORAL VAN EN MET ELKAAR. 

 


